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Marko Nieminen Perussuomalaisten valtuustoryhmän jäsen jätti 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Nakkilassa on hyvä päätöksentekokoneisto. Valiokuntien, Valtuuston ja 
Kunnanhallituksen kokoukset ovat asiallisia ja ne etenevät jouhevasti ja 
sujuvasti. Näin tuleekin olla! Kokoukset etenevät jopa liiankin jouhevasti ja 
nopeasti ja poliittinen sekä asioiden syvällisempi mietintä sekä keskustelu 
jää pois. Minusta me tarvitsemme Nakkilassa keskustelevampaa ja 
kuuntelevampaa vuoropuhelua niin Nakkilan yrityssektorin kuin myös 
kuntalaisten kanssa. 
 
Täten esitänkin että kunnassa aloitetaan ns. keskusteluforum (ei 
sosiaalinen media), jossa kuntalaiset voivat tuoda esiin asioita jotka 
mietityttää heitä ja samalla he voivat tulla kuuntelemaan kunnan tilanteesta 
ja asioista.    

    
Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 


